
Agenda Jaarvergadering HCV’90

Datum: 17-04-2023
Tijd: 19:00
Aanwezig: René Schelvis, Karin Fernee, Bert Beers, Kim Eissing, Frank Mulder, Mieke van Huisstede, Lisa
Bakker, Sanne Stellingwerf, Fleur de Greef, Jetty Heinhuis, René Lassink, Peter de Jong, Britt Stolp, Alex
Fridricks, Sis Fridricks, José de Wit, Loïs Koopman, Brenda Jerphanion, Laura Schelvis, Johan van
Huisstede, Dayna-May Heeremans.
Afwezig: Marinka van der Eng, Kim Vellema, Kayleigh van der Linden, Karin Schavemaker, Sonja Pitstra,
Nynke Piepers, Robin Berg, Kara van Duinen, Danielle Schelvis, Wendy Tulp, Salissa den Oever.

1: Opening.

2: Notulen vorige vergadering.
Geen op- of aanmerkingen van het bestuur of andere aanwezigen.

3: Ingekomen stukken en mededelingen:

- WBTR (Wet Bestuur en Toezicht Rechtpersonen).
René legt kort uit wat het WBTR inhoudt en waarom het bestuur wilt dat hierover gestemd wordt.
Door alle aanwezigen is het WBTR goedgekeurd.

- Vrijwilligers.
René legt uit dat er weinig, en altijd dezelfde, vrijwilligers aanwezig zijn om taken uit te voeren.
Gevraagd wordt dit wederom onder de aandacht te brengen bij de ouders, bijvoorbeeld voor een
wedstrijd of in de app. Er worden vrijwilligers gezocht voor o.a.:
* Het bestuur.
* Sponsoringen.
* Trainingen.
* Kantinediensten.
* Accomodatiebeheer.

- Kantine nieuwe binnenseizoen.
Er is met Stichting Sportaccomodaties Beverwijk een vergadering geweest.
Vanuit een oproep in de nieuwsbrief en apps zijn er enkele mensen geweest die in een werkgroep
zitten met ideeën voor een nieuw binnenseizoen.
Nog steeds geen vrijwilligers om tijdens het binnenseizoen de kantine te draaien.
De werkgroep is bezig om ideeën rond te krijgen over hóe dit het beste gedaan/aangepakt kan
worden, maar er zijn ook hier vrijwilligers nodig om dit rond te krijgen.
De inkoop voor de kantinediensten is al rond, hiervoor is iemand uit de werkgroep die zich
beschikbaar heeft gestelt.
De Stichting Sportaccomodaties Beverwijk regelt: tafels, stoelen, koelkast, koffiezetappararaat.
Er zijn wel ouders en leden nodig om alles werkend en rond te krijgen.
Ook voor het schenken van alcohol dient er iemand in het bezit te zijn van bv. Sociale Hygiëne.

Vraag van Peter is of Beverwijk leidend is voor het binnenseizoen, of dat er ook een andere zaal is
waar er getraind zou kunnen worden en aansluitend eventueel gebruik gemaakt kan worden van
de kantine. Dat is niet persé, maar Kinheim is wel, tot nu toe, de thuisbasis voor HCV’90.

De verenigingen voor: Basketbal, Hockey kunnen ook gebruik maken van de kantine.
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- Vacature voorzitter Stichting en Algemeen Bestuurslid HCV“90.
Jan van Eerden stopt per direct als voorzitter van de Stichting (vanuit de handbal zit Jan in het
bestuur). René vraagt of er iemand is die dit op zich zou willen nemen.
>> Geen animo onder de aanwezigen.
Het is handig om iemand in de het bestuur van de stichting plaats te laten nemen vanuit de
handbal.
Vergaderingen zullen ongeveer 4 á 5 keer per jaar plaatsvinden. De inhoud van het bestuur van de
stichting is vooral het onderhoud van het pand en alles wat daarbij komt kijken.

Een idee geopperd door de aanwezigen: aankomende zondag, voor de wedstrijden, alle ouders
proberen aan te schieten en uit te leggen wat het probleem is waar de vereniging nu voor staat en
alle vrijwilligerfuncties door te nemen en zodoende zorgen voor nieuwe vrijwilligers.

4: Verslag TC.
De Technische Commissie is al jaren lang onderbezet. Er moeten nieuwe mensen bijkomen, want
anders stopt de Technische Commissie.
Er zit een verplicht vrijwilligersschap aan te komen, want uit zichzelf komen mensen niet meer.
Zowel voor de TC als andere vrijwilligertaken zit men te denken aan verplichting van
vrijwilligertaken.
- De corona heeft veel jeugdleden gekost. Nu wel 13 nieuwe jeugdleden sinds afgelopen seizoen.
Bednkt voor de inzet: Mieke, Robin en Karin.

Dames 1: van harte gefeliciteerd met de 2e plaats in de wedstrijdcompetitie.

5: Financieel verslag.
Karin geeft een korte toelichting op de afspraken rondom het opmaken van de jaarcijfers. Tijdens
de vorige jaarvergadering is afgesproken dat de jaarcijfers over voorgaande seizoen voor 1
november van het volgende seizoen worden aangeboden aan de kascommissie. Deze jaarcijfers
worden tijdens de jaarvergadering in april besproken. Tijdens deze jaarvergadering worden dus de
jaarcijfers over seizoen 2021/2022 besproken.
Ook geeft Karin een toelichting op de financiële situatie op dit moment:
Het seizoen 2021/2022 is afgesloten met een klein verlies (€ 384). Dit is best opmerkelijk
aangezien in dit seizoen een korting op de contributie is gegeven van 25% in verband met de
situatie tijdens de corona epidemie.
Uit de jaarcijfers blijkt echter wel dat de grootste kostenposten (veldhuur, zaalhuur en contributie
NHV) niet betaald kunnen worden uit de contributie. De opbrengst uit de online loterijen,
Grote Clubactie, Vriendenloterij en Rabo Clubsupport kunnen daardoor niet worden gebruikt om
activiteiten voor de leden te bekostigen. Dit blijkt ook uit de cijfers over dit seizoen.
Door een grote terugloop in ledenaantal is het ook bij een volledige contributie bij lange na niet
mogelijk om de grootste kostenposten te betalen uit de ontvangen contributie. Gelukkig heeft
HCV’90 een gezonde financiële buffer. Het bestuur zal in de komende tijd gaan bespreken waar wij
onze buffer voor willen gaan gebruiken.
Tenslotte geeft Karin aan dat de Stichting in seizoen 2021/2022 € 1.000 heeft afgelost op de
lening.
Peter de Jong en Kara van Duinen hebben de jaarcijfers over seizoen 2021/2022 beoordeeld en
geven de penningmeester decharge. Karin bedankt Peter en Kara en geeft aan dat zij hebben
aangegeven ook de jaarcijfers over de seizoen te willen beoordelen.

Verloting zal ook belangrijk zijn op het Hemelvaart toernooi.
Wij hebben besloten volgend seizoen de contributie (nog) niet te verhogen. Dit is mogelijk door de
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gezonde buffer die HCV momenteel heeft.

6: Kascommissie.
Peter en Kara: bedankt voor de werkzaamheden namens de kascommissie. Ook zullen deze
personen aankomend jaar weer plaatsnemen in deze kantine.

7: Rondvraag.
Ideeën voor de buffer: Peter wilt weten hoe het bestuur erin staat. Waar gaat de voorkeur naar uit,
wie is verantwoordelijk voor het uitgeven van de buffer.
Het bestuur meldt dat de leden en het bestuur samen verantwoordelijk zijn voor het besteden van
de buffer. Belangrijk is op dit moment om te bepalen waar de prioriteiten liggen qua uitgaven.
Het bestuur vindt het kamp erg belangrijk voor de jeugd.
De voorkeur gaat nu uit naar het werven van nieuwe leden en het verenigingsleven leuk te maken
en vooral houden

Sluiting.
Einde (ps nog nooit zo vroeg klaar geweest).
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